
Projekt z dnia 14.052021

Protokół Nr 27/2021

z obrad XXVII Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 26.05.2021 r. o godz.

10-tej w sali pasiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul.

Piaseczyńskiej 77 - obrady sesji miały charakter mieszany, tj. zarówno stacjonarny w

siedzibie Ratusza, jak również poprzez możliwość uczestniczenia iy obradach sesji

zdałnie, poprzez płatformę internetową. Sesja zwolana na wniosek Burmistrza Gminy

Konstancin-Jeziorna w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia S marca t990r. o samorządzie

gminnym (Dz. U. t.j. z 2020r. poz. 713 ze zm.) oraz na podstawie * 13 ust. 1 Statutu Gminy

Konstancin-Jeziorna przyjętego uchwałą Nr 316/VłłI/23/2021 Rady Miejskiej

Konstancin-Jeziorna z dnia 29 stycznia 2021r. w sprawie Statutu Gminy Konstancin

Jeziorna (Dz. Urz. Woj. Mazowieckiego z 2021r., poz. 2239). Z powodu pandemii

koronawirusa i obowiązujących w tej sprawie ograniczeń, obrady odbywaly się z

ograniczonym udziałem mieszkańców.

Ad. 1 - Otwarcie obrad

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady

XXVłł Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Radny Andrzej Cieślawski zgiosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 4 — powolanie

Komisji uchwał i wniosków — za 14 (jednoglośnie).

Ad. 2 - Stwierdzenie kworum

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista

stanowi załącznik). Radni obradujący w sposób zdalny swoją obecność potwierdzili slowem

jestem

Ad. 3 - Przyjęcie porządku obrad

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad radni otrzymali wraz z

materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad:

I. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.

3. Przyjęcie porządku obrad.



4, Powołanie Komisji uchwał i wniosków.
5. Projekt uchwały w sprawie zmian uchwaty budżetowej na rok 2021.
6. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Rnansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2021-2028.
7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu

Mazowieckiemu.

8. Zamknięcie obrad.

Burmistrz Kazimierz Jańezuk wyjaśnił potrzebę zwołania sesji w trybie art. 20 ust 3 ustawy z

dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (Dz. U. tj. z 2020r. poz. 713 ze zm.).

Ad. 5 — Projekt uchwały w sprawie zmian ią zwały budżetoit”ej zza rok 2021.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrz Cieślawski

przedstawił pozytywną opinię komisji.

W wyniku glosowania: za- 15 — Qednoglośnie) Rada Miejska podjęla ww. uchwalę.

Nadała jej numer 358/y111127/2021.

Ad. 6 - Projekt ud; was5” w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin-Jeziorna na lata 2021-2028.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawil ww. projekt uehwaly.

Przewodniczący Komisji Budżetu. łnwestycji i Spraw Mąjątkow\eh Andrzej Cieśławski

przedstawił pozytywną opinię komisji.

Radny Bogusław Komosa zadała pytanie dotyczące sieci wodno — kanałizacyjnej w pólnoenych

sołectwach Gminy Konstanein-jeziorna. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Kazimierz Jańczuk,

W wj”niku glosowania: za- 14, przeciw — 0, wstrzymała się -1 Rada Miejska podjęla ww.

uchwalę.

Nadała jej numer 359/VIII/27/2021.

Ad. 7 — Projekt lici; wab” w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu
Mazowieckiemu.

Kierownik Wydziału Dróg Gminnych Piotr Szezepanik przedstawił ww. projekt uchwały.

Poinformował, że w związku z powtarzającymi się wypadkami samochodowymi z udziałem
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pieszych oraz kolizjami na skrzyżowaniu ulic drogi wojewódzkiej nr 724 z ulica Mickiewicza

w Konstancinie
— Jeziornie, Gmina udzieli Województwu Mazowieckiemu pomocy rzeczowej

polegąjącej na opracowaniu i przekazaniu dokumentacji projektowej budowy sygnalizacji

świetlnej na skrzyżowaniu w/w ulic. Zadanie to będzie sfinansowane ze środków budżetu

Gminy Konstancin-Jeziorna, w wysokości nie większej niż 50.000 zł. Środki te zostały

zabezpieczone w budżecie Gminy.

Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej (7ieślawski

przedstawił pozytywną opinię komi i.

LV wyniku glosowania: za- 15 — ednoglośnie, Rada Miejska podjęła ww. uch walę.

Nadała jej numer 360/yIIL/27/2021.

Radna Anna Borowska podziekowala w imieniu swoim i micszkańców za przygotowanie w/w

uchwały

Następnie radny Andrzej Cieślawski zadał pytanie czy może zająć kilka minut poza programem

sesji. Bunuisrz Kazimierz Jańczuk wyrazu zgodę. Radny Andrzej Cieślawski przedswwił

sytuację planowanej inwestycji na Mirkowie, Grupa Arche za 13 mln euro kupuje 56 hektarów

gruntu wraz z zabudowaniami po starej papierni zlokalizowanej w północno-wschodniej części

Konsancina-Jeziorny. Powstać ma tam m.in. osiedle mieszkaniowe i luksusowy hotel.

Wiosną 20H r. rozpoczęto wyburzanie należących do mirkowskiego kompleksu budynków, a

w 2015 r. fabrykę wystawiono na sprzedaż. Pierwotnie cena za 56 hektarów gruntu wraz z

zabudowaniami wynosiła 10mln zł. Arehe zadeklarowało kompleksowy remont zabytkowych

budynków wchodzących w skład kompleksu. a poza lokalami usługowymi. hotelem i biurami.

chciałoby tam również rbudować część mieszkalną dla nawet 10000 osób.

Układ komunikacyjny Mirkowa już dziś jest niewydolny. a jakby tam zamieszkały tysiące

ludzi, byłby paraliż. W związku z powyższym bez zdaniem radnego Andrzeja Cieślawskicgo

bez planu zagospodarowania oraz bez konsultacji z radnymi Rady Miejskiej tak duże

inwestycje nie powinny być realizowane. Dlatego na kolejnej sesji powinno być przyjęte

Stanowisko Rady Miejskiej. które będzie sprzeciwem wobec tak dużej inwestycji na terenie

Gminy bez konsułtacji z mieszkańcami i radnymi.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata wilczek popar[a pomysł podjęcia takiego Stanowiska.

Jej zdaniem w tak ważnej sprawie powinny być konsultacje z Samorządem.
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Ad. 11 - Zaniknięcie obrad.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad zostal

wyczerpany. PoinFormowała, że kolejna sesja odbędzie się w dniu 30 czerwca 2021 r.

Następnie zamknęła obrady XXVII sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego pi”otokofu.

(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integralną część protokołu).

Protokół sporządziła:

Joanna Bednarczyk
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